
 

 

Rok 2019 v obci Petrov 

Rok 2019 nám pomalu končí a s tím přichází i malé shrnutí toho co vše se podařilo s menším či větším 

úspěchem zrealizovat. 

Začali jsme tím, k čemu nás nutí legislativní změny a vyšší nároky na státní správu. Po zhodnocení 

několika nabídek jsme se rozhodli pro nové webové stránky od společnosti Galileo s.r.o., která svým 

osobním přístupem a celkovou nabídkou nabízených služeb přesně splňuje, co očekáváme. I přes pár 

technických nedokonalostí, které ne vždy jsou na naší straně, stránky od dubna fungují a já jsem ráda, 

že si vše na stránkách můžeme aktualizovat a upravovat sami čímž dochází k neustálému zlepšování 

stránek. Aby byla informovanost ještě lepší, jsem na doporučení „mladší generace“ vytvořila profil na 

Facebooku, kde se snažím dávat informace souběžně s webem. Kromě webu a Facebooku jsou i 

nadále informačními kanály úřední deska u OÚ a nástěnky umístěné v obci. Pokud i tak budete mít 

pocit, že informovanost není dostatečná, prosím zavolejte nebo napište e-mail. Já nebo kolegyně 

rády Vaše dotazy zodpovíme. 

Další projekt vznikl na základě zpětné vazby od občanů, kdy jsme obnovili jednání se SŽDC ohledně 

vlakové zastávky Petrov u Prahy, která byla spíš ostudou našeho regionu. Po několika jednáních jsme 

začali řešit kompletní demolici staré budovy a návrh nové zastávky. Oslovila jsem i obec Hradišťko, 

jejíž občané z Pikovic zastávku využívají. Paní starostka se spojila s architekty a dali dohromady 

několik návrhů moderního přístřešku, ze kterých se poté vybral jeden finální. Ten je nyní k vidění na 

zastávce a doufejme, že bude po několik dalších let plnit svou funkci a chránit čekající cestující před 

nepříznivým počasím. 

Po třech letech vyřizování a byrokracie se konečně podařilo dosáhnout vydání společného povolení 

pro „Novostavbu mateřské školy“, což znamená hodně práce do dalších let. Nyní nás čekají výběrová 

řízení, žádosti o dotace a další papírování s tím spojené. Já věřím, že úředničina nás neodradí a školku 

se nám nakonec podaří vybudovat. Jestli to bude v roce 2020 nebo 2021 si však nedovoluji 

odhadnout. Situace se totiž někdy mění ne ze dne na den, ale z hodiny na hodinu. Moc děkuji paní 

architektce Marcele Krupové za projekt, který vypracovala i za její pomoc s podáním dokumentace na 

stavební úřad včetně dalších konzultací, které poskytla nad rámec své smlouvy. 

Během jara až podzimu se podařilo opravit několik místních komunikací, což doufám usnadnilo 

občanům jejich přesun ať už vozem, pěšky nebo na kole. Další opravy nás čekají i v příštích letech, což 

do velké míry závisí i na ochotě majitelů těchto komunikací předat je do správy obce.  

Nedílnou součástí jsou i sportovní a společenské akce, které sice nejsou obrovského rozsahu, našli si 

však v našich životech své pevné místo a bez nich si  Petrov nedovedu představit – Zabíjačka, Čendův 

běh, Pálení čarodějnic, Taneční zábava pod širým nebem, Nohejbalové turnaje na osadách, 

Svatomartinský průvod, rozsvícení vánočního stromku a Mikulášská besídka. A poté tu máme pár 

vlaštovek, které si snad své místo a oblibu najdou: neformální přivítání občánků Petrova, tvořivá 

dílna, vánoční koncert a posezení seniorů v cukrárně, které teprve proběhne. 

 

 



 
 

Další probíhající projekty jsou ty, kde zatím není žádná práce vidět. Nicméně do budoucna budou 

sloužit obci i občanům a usnadní nám všem život. Patří mezi ně: projekt intenzifikace čistírny 

odpadních vod, jejíž kapacita je již delší dobu naplněna. Pasport komunikací, který je nezbytný pro 

dotace na opravy. Rozvojový plán obce, též nutný pro všechny druhy dotací. Změna č.1 ÚP Petrova, 

která probíhá již několik let a několik dalších menších projektů. 

Na posledním zasedání tohoto roku jsme se po představení aktivit Posázaví o.p.s. rozhodli navázat 

spolupráci, která nám přinese nejen výhody zapojení se do regionu Posázaví, ale i další práci s tím 

spojenou. Výhody této spolupráce mohou být pozitivní i pro místní spolky a podnikatele, kteří se 

mohou do aktivit zapojit a napomoci tak rozvíjet aktivní život v naší obci, která svou polohou nabízí 

mnoho možností. 

Na závěr mi dovolte poděkovat všem, kteří se podílejí na aktivním společenském a sportovním životě 

v Petrově: SDH Petrov, osada Hřebena, LOK, Silver Foxes, Nezávislé sdružení Petrov, Pohostinství u 

Jeřábků poskytnutím prostorů a Cukrárna Wolfína, jmenovitě potom Andrea Myslivečková, Markéta 

Vocetková a Kristýna Šmigolová..  

V neposlední řadě musím poděkovat zaměstnancům obecního úřadu a pošty, Radce a Lídě za jejich 

úřednickou a velmi důležitou práci, která jim občas připraví nejedno nemilé překvapení. Iloně za její 

práci pro obecní knihovnu. Michalovi a Jardovi za jejich usilovnou práci a údržbu celé obce, která je za 

nimi vidět ať už v létě nebo v zimě! 

Vám milý občané chci popřát krásné vánoční svátky, hodně zdraví a štěstí v roce 2020 a přeji nám 

všem, aby se nám tady v Petrově spokojeně žilo nejen v příštím roce ale i v těch dalších, které nás 

tady určitě společně čekají. 

 

 

Vaše starostka 

Pavlína Menclová 

 


